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Pan Krzysztof Kosiński  

Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 

Na wniosek i prośbę mieszkańców składam interpelację w sprawie 

rozszerzenia trasy autobusu miejskiego linii 2 na dalszą część ulicy Sońskiej, która 

przylega bezpośrednio do ulic znajdujących się na Osiedlu Słoneczne. 

Rozszerzenie tej trasy w znacznym stopniu ułatwi życie mieszkańcom i 

pozwoli im  na sprawne przemieszczanie się po naszym mieście. 

Dlatego uważam za zasadne rozszerzenie trasy autobusu miejskiego linii 2 

ponieważ przyczyni się to do poprawy komfortu życia mieszkańców osiedla. 

 

 

(-) Anna Smolińska 

Radna Rady Miasta Ciechanów 


